



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D6N WINTER SKI FUN (SKRW-D7/MH/KE)

8天6晚 冬季滑雪乐 (SKRW-D7/MH/KE)

Valid from Nov 2024

有效期从 2024 年 11 月

CITIES: Incheon, Gimpo, Sokcho, Pyeongchang, Suwon, Yongin, Seoul

城市: 仁川, 金浦, 束草, 平昌, 水原, 龙仁, 首尔

Features:

- ✓ Enjoy Fun in Everland ~ Korea largest outdoor Theme Park with beautiful nature surroundings.
- ✓ Experience the charm of Ludensia Theme Park, a European-themed village.
- ✓ The Museum Deep Dive invites you to a journey into a world of mystery.
- ✓ Ski fun (include ski equipment & ski suits).
- ✓ Buckhon Hanok Village, famous places you can't miss in Seoul.
- ✓ Tasting various Korean side dishes at Gwangjang Market (at your own expenses).
- ✓ Fun to enjoy DIY Gochujang (chili paste) & Bibimbap and fruit picking.
- ✓ Seoul Hotel - International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals - Potatoes Gamjatang / Squid & Pork Bulgogi / Korean BBQ / Manjok Ohyang Jokbal / Korean Arm Stew / Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended.

特色:

- ✓ 玩乐爱宝乐园 ~ 韩国最大的户外主题乐园, 拥有美丽自然环境。
- ✓ 感受鲁登西亚主题公园的魅力, 这是一个欧洲风情的村庄。
- ✓ 深度博物馆 ~ 邀请您踏上一场神秘之旅。
- ✓ 滑雪乐 (含租滑雪用具及滑雪服装)。
- ✓ 北川韩屋村, 是你在首尔不容错过的名胜。
- ✓ 广藏市场 ~ 自费品尝各式各样的韩国小吃。
- ✓ 体验 DIY 韩国辣椒酱 & 韩式拌饭和水果摘采。
- ✓ 首尔酒店 - 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ✓ 特色美食 - 马铃薯猪骨汤、鱿鱼炒猪肉、韩式烧烤、满足五香猪脚、韩式部队锅、米其林推荐的人蔘鸡汤等等。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (40km) - 乘 - Gimpo (210km) - 乘 - Sokcho ➢ Rice Flower's Farmer ~ a place where can experience DIY Korean Gochujang (chili paste) and Bibimbap. ➢ Ludensia Theme Park (entrance included) ~ mirroring a European village, offers diverse attractions, spanning antique toys to modern European culture. It harmoniously integrates cultural elements amid beautiful nature, meticulously preserving surroundings for an immersive theme park experience.	Meal onboard L: Bibimbap Meal D: Potatoes Gamjatang	Sono Delpino Hotel, Sokcho - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>抵达仁川 (40 公里) - 乘 - 金浦 (210 公里) - 乘 - 束草</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 稻花农夫 ~ 在这里您可以亲身体验自制韩国辣椒酱和拌饭。 ➢ 鲁登西亚主题公园 (含门票) ~ 这里如同欧洲村庄的倒影, 呈现出丰富多彩的景观, 涵盖从古董玩具到现代欧洲文化的各种景点。公园巧妙地融入文化元素于美丽自然之中, 精心保护周围环境, 为游客打造一场流连忘返的主题公园体验。 	<p>机上用餐</p> <p>午: 韩式拌饭</p> <p>晚: 马铃薯猪骨汤</p>	<p>索诺德尔皮诺酒店, 束草</p> <p>- 4*或同级</p>
3	<p>Sokcho (20km) - 乘 - Mt Seorak (100km) - 乘 - Pyeongchang</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Mount Seorak National Park (cable car ride included) ~ Hop on a cable car to Gwongumseong Fortress to see the stunning mountain views and the historical landmarks that occupy the region. (Subject to weather conditions) ➢ Hot Spring ~ experience hot spring. Please prepare own swim wear and swim cap. <p>束草 (20 公里) - 乘 - 雪岳山 (100 公里) - 乘 - 平昌</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 雪岳山国立公园 (含缆车) ~ 拥有令人叹为观止的自然风景, 也是太白山脉之中最高的山峰。乘搭缆车登上权金城, 感受达自然的宁静之美。(似天气而定) ➢ 泡温泉 ~ 请自备泳衣和泳帽 	<p>B: Hotel</p> <p>L: Chodang Sundubu</p> <p>D: Pollack Fish Soup</p> <p>早: 酒店</p> <p>午: 嫩豆腐锅</p> <p>晚: 黄太鱼汤</p>	<p>Yong Pyong Ski Resort, Pyeongchang or similar</p> <p>龙平滑雪度假村, 平昌或同级</p>
4	<p>Pyeongchang (230km) - 乘 - Suwon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Half Day Ski Fun ~ We have included ski equipment and ski suits, exclude goggles and gloves. For hygiene purposes we advise guests to prepare their own gloves. ➢ The Museum Deep Dive (entrance include) ~ with the concept of "Journey into a mysterious world," the museum utilizes the materials of nature, fantasy, space, and digital exhibits. <p>平昌 (230 公里) - 乘 - 水原</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 半天滑雪乐 ~ 包含租借滑雪服装及滑雪用具, 不包含墨镜及手套。为了卫生起见我们建议客人自备手套。 ➢ 深度博物馆 (含门票) ~ 以“踏入神秘世界”的概念为基础, 该博物馆利用自然、幻想、太空和数字来呈现。 	<p>B: Hotel</p> <p>L: NIL</p> <p>D: Squid & Pork Bulgogi</p> <p>早: 酒店</p> <p>午: 自理</p> <p>晚: 鱿鱼炒猪肉</p>	<p>Prumir Hotel, Suwon</p> <p>- 4* or similar</p> <p>普米尔酒店, 水原</p> <p>- 4*或同级</p>
5	<p>Suwon (60km) - 乘 - Yongin (42km) - 乘 - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Everland Theme Park (passport ticket included) ~ Korea's largest and the perfect amusement park for all ages! ➢ Fruit Picking ~ experience seasonal fruit picking fun (Subject to weather conditions). <p>水原 (60 公里) - 乘 - 龙仁 (42 公里) - 乘 - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 爱宝主题乐园 (含护照门票) ~ 韩国最大、设施最齐全和老少皆宜的主题乐园。 ➢ 果园采摘 ~ 您可体验季节性水果采摘乐趣。(视天气状况而定) 	<p>B: Hotel</p> <p>L: NIL</p> <p>D: Korea BBQ</p> <p>早: 酒店</p> <p>午: 自理</p> <p>晚: 韩式烧烤</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul</p> <p>- 5*or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店, 首尔</p> <p>- 5*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Gyeongbok Palace (entrance included and closed on every Tuesday) ~ the largest of the Five Grand Palaces during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. Drive passes the Presidential Blue House. ➢ Bukchon Hanok Village ~ is a renowned location for individuals captivated by Korean history, culture, and architecture. It provides a unique and immersive experience, functioning as a living museum that display the essence of traditional Korean village life. ➢ Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. ➢ Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. ➢ Myeongdong Market ~ a widely popular shopping district with department stores. <p>首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 景福宫 (含门票及每逢星期二休业) ~它是朝鲜时代五大宫殿中最大的宫殿，以其庞大规模和独特建筑风格而闻名。途径大韩民国的总统府 ~ 青瓦台。 ➢ 北村韩屋村 ~ 这个村落以其保存完好的传统韩屋而闻名，为对历史、文化和建筑感兴趣的游客提供了独特且身临其境的体验。在北村韩屋村，游客可以欣赏岛传统韩屋的美丽和独特之处，并了解韩国村庄生活精髓。 ➢ 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 韩国化妆品专卖 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 明洞市场 ~ 享受购物乐，这里不仅有经营服装、鞋帽、日用百货和化妆品登各种专卖店还有许多餐厅。 	<p>B: Hotel L: Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended D: Manjok Ohyang Jokbal</p> <p>早：酒店 午：人蔘鸡汤 米其林推荐 晚：满足五香 猪脚</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p> <p>龙山诺富特大使 酒店，首尔 - 5*或同级</p>
7	<p>Seoul (33km) - 仁川 - Incheon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Healthy Liver Showroom ~ enjoy shopping. ➢ N Seoul Tower (entrance included) ~ is an iconic Seoul landmark that provides bird's-eye views of the city. ➢ Gwangjang Market ~ is popular with foreign visitors looking to sample some of the best Korean street foods. ➢ Hongdae Fashion Street ~ enjoy shopping. ➢ Local Provision Shop ~ enjoy shopping. <p>首尔 (33 公里) - 仁川</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 健肝保专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➢ N 首尔塔 (含门票) ~ 是首尔的标志性地标，提供俯瞰城市美景。 ➢ 广藏市场 ~ 这里是最能感受到韩国特色的市场，在外国人眼中最有人气的美食街。 ➢ 弘大时尚街 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 土产店 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Korean Army Stew</p> <p>早：酒店 午：自理 晚：韩式部队锅</p>	<p>Ramada Hotel by Wynham, Incheon - 4* or similar</p> <p>华美达酒店，仁川 - 4*或同级</p>
8	<p>For Group Departing on Morning Flight: Incheon (26km) - 仁川 - Incheon Airport → Kuala Lumpur</p> <p>回程早上航班: 仁川 (26 公里) - 仁川机场 → 吉隆坡</p>	<p>B: Breakfast Box Meal onboard</p> <p>早：便当 机上用餐</p>	

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	<p>For Group Departing on Afternoon Flight: Incheon (26km) - 乘 - Incheon Airport → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Songwol-dong Fairy Tale Village ~ this street various pink houses, take photos of colourful and artistic backdrops. ➢ Sinpo International Market ~ is a traditional market that contains various kinds of produce and foods. The most famous food of the market is Dakgangjeong. <p><u>回程下午航班:</u> 仁川 (26 公里) - 乘 - 仁川机场 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 松月洞童话街 ~ 色彩缤纷和生动的壁画, 让这里成为了仁川极具特色的拍照和观光景点。 ➢ 新浦国际市场 ~ 是一个传统市场, 出售各种不同种类农产品和食品。市场里最有名和欢迎程度爆灯的是“韩式辣味炸鸡”。 	<p>B: Hotel L: NIL Meal onboard</p> <p>早: 酒店 午: 自理 机上用餐</p>	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (3月 - 5月) / 夏季 (6月 - 8月) / 秋季 (9月 - 11月) / 冬季 (12月 - 2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, **Parlo Tours** 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 **Parlo Tours** 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 **Parlo Tours** 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 **Parlo Tours** 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。**Parlo Tours** 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 **Parlo Tours Sdn Bhd** 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566